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KOWR wreszcie zakoÅ„czyÅ‚ proces wyÅ‚aniania prezesów stadnin w Janowie Podlaskim i
MichaÅ‚owie. ZatytuÅ‚owaÅ‚em ten tekst, jak powyÅ¼ej, a wÅ‚aÅ›ciwie naleÅ¼aÅ‚oby napisaÄ‡:
konkursy nierozstrzygniÄ™te. W przypadku obu stadnin bowiem nie wybrano Å¼adnego z
kandydatów, którzy przystÄ…pili do konkursów. A dziÅ› w obu stadninach zjawili siÄ™ nowi
peÅ‚niÄ…cy obowiÄ…zki prezesa. I tak w Janowie Podlaskim tym p.o. prezesa bÄ™dzie Marek 
Gawlik, a w MichaÅ‚owie &ndash; Marek RomaÅ„ski.

PrzypomnÄ™ tylko, Å¼e wczeÅ›niej rozstrzygniÄ™ty zostaÅ‚ konkurs na prezesa MaÅ‚opolskiej
Hodowli RoÅ›lin, któremu to przedsiÄ™biorstwu rolniczemu podlega stadnina koni arabskich i stado
ogierów w BiaÅ‚ce. Zgodnie z przewidywaniami prezesem zostaÅ‚ Marek Serafin, przez ostatnich
kilka miesiÄ™cy peÅ‚niÄ…cy obowiÄ…zki prezesa w tejÅ¼e instytucji, a wczeÅ›niej &ndash; przez
kilka miesiÄ™cy p.o. dyrektora generalnego KOWR. JeÅ›li chodzi o Janów Podlaski, to fakt, Å¼e nie
zostaÅ‚ wybrany nikt spoÅ›ród osób, które siÄ™ zgÅ‚osiÅ‚y, nie jest zaskoczeniem. Tak
przypuszczaÅ‚em, Å¼e ten konkurs zostanie nierozstrzygniÄ™ty, ale zaskoczeniem jest to, Å¼e to
nie Grzegorz CzochaÅ„ski bÄ™dzie dalej ciÄ…gnÄ…Å‚ ten wózek jako p.o. DuÅ¼o wiÄ™kszym
zaskoczeniem jest rozstrzygniÄ™cie w przypadku MichaÅ‚owa. A konkretnie to, Å¼e Monika
SÅ‚owik, która przystÄ…piÅ‚a do konkursu, nie zostaÅ‚a zaakceptowana. Pani Monika nie jest
&bdquo;arabiarzem&rdquo;, ale wyglÄ…daÅ‚o na to, Å¼e spóÅ‚ka, po zapaÅ›ci finansowej, jakÄ…
stadninie zafundowaÅ‚a para poprzednio niÄ… rzÄ…dzÄ…ca, wychodzi pod tym wzglÄ™dem na
prostÄ…. ChoÄ‡ na oficjalne wyniki trzeba bÄ™dzie poczekaÄ‡ do maja. WyglÄ…da na to, Å¼e nie
stan finansów spóÅ‚ki, a inne wzglÄ™dy (jakie? &ndash; nie wiem) zadecydowaÅ‚y, Å¼e
kierujÄ…ca stadninÄ… przez blisko dwa lata Monika SÅ‚owik nie znalazÅ‚a uznania w oczach
kierownictwa KOWR. I na koniec tej informacyjnej czÄ™Å›ci &ndash; jak mnie poinformowaÅ‚ 
Tomasz Chalimoniuk, peÅ‚nomocnik ministra ds. koni, za kilka miesiÄ™cy ma byÄ‡ rozpisany
nowy konkurs. Jak interpretowaÄ‡ takie zakoÅ„czenie konkursów na prezesów dwóch sÅ‚awnych
stadnin? Po pierwsze, jak bumerang wraca pytanie, gdzie sÄ… ci fachowcy, których zastÄ™py
widziaÅ‚ byÅ‚y minister rolnictwa, najwiÄ™kszy szkodnik w historii paÅ„stwowej hodowli koni
arabskich w Polsce &ndash; Krzysztof Jurgiel? Ale jest teÅ¼ coÅ› pozytywnego w tym
zakoÅ„czeniu &ndash; konkursy nie byÅ‚y ustawione. To nie byÅ‚o tak, Å¼e KOWR miaÅ‚ juÅ¼
swoich kandydatów, a konkurs zostaÅ‚ rozpisany, bo tego wymagajÄ… procedury. Skoro nikt nie
zostaÅ‚ wybrany, to znak, Å¼e obecny minister, jego peÅ‚nomocnik i KOWR majÄ… problem. Nie
ma fachowców. A propos fachowców. Tomasz Chalimoniuk juÅ¼ w trakcie konkursu (widzÄ…c
mizeriÄ™ kandydatów) zwróciÅ‚ siÄ™ z propozycjÄ… do pewnego byÅ‚ego prezesa stadniny (nie
mam na myÅ›li ani Jerzego BiaÅ‚oboka, ani Marka Treli), który zostaÅ‚ wyrzucony przez ANR z
powodów pozamerytorycznych, czy by nie zechciaÅ‚ podjÄ…Ä‡ siÄ™ kierowaniem janowskÄ…
stadninÄ…. Ów byÅ‚y prezes &ndash; nie jestem upowaÅ¼niony do podawania nazwiska &ndash;
nie arabiarz, ale koniarz i dobry menedÅ¼er, biÅ‚ siÄ™ z myÅ›lami, ale ostatecznie nie zdecydowaÅ‚
siÄ™. Trudno siÄ™ dziwiÄ‡. DziÅ› Tomasz Chalimoniuk ma coÅ› do powiedzenia, ale jutro siÄ™ to
moÅ¼e zmieniÄ‡, a kolejnemu Sutkowskiemu nie drgnie powieka, kiedy trzeba bÄ™dzie
wyrzuciÄ‡ nawet najwiÄ™kszego fachowca, by zrobiÄ‡ miejsce dla jakiegoÅ› kolesia jakiegoÅ›
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lokalnego, partyjnego kacyka. PrzypomnÄ™ jeszcze raz, wszystkie rzÄ…dy: i SLD + PSL, i PO +
PSL, a w najwiÄ™kszym stopniu obecnie rzÄ…dzÄ…ca zjednoczona prawica, traktowaÅ‚y i
traktujÄ… stanowiska w spóÅ‚kach skarbu paÅ„stwa (nie tylko w stadninach) jako Å‚upy do
rozdawania swoim. Miernym, ale wiernym. Którym trzeba dawaÄ‡ stanowiska kosztem fachowców. I
wszystkie rzÄ…dy wycinaÅ‚y fachowców. No i teraz mamy posuchÄ™. Nie ma skÄ…d ich braÄ‡. A
ci, którzy by siÄ™ nadawali, ale zostali swego czasu kopniÄ™ci w pewnÄ… czÄ™Å›Ä‡ ciaÅ‚a, nie
chcÄ… siÄ™ naraziÄ‡ na kolejnego kopa. Oba nazwiska, Marek Gawlik i Marek RomaÅ„ski, nikomu
w naszym, koÅ„skim Å›rodowisku (nie mówiÄ…c juÅ¼ o arabiarzach) nic nie mówiÄ…. Niestety,
Åºle to wróÅ¼y. Niestety, trzeba siÄ™ liczyÄ‡, Å¼e bÄ™dziemy Å›wiadkami dalszego ciÄ…gu
równi pochyÅ‚ej, zwÅ‚aszcza w przypadku stadniny w Janowie Podlaskim. ZwÅ‚aszcza, bo jej
obecna sytuacja finansowa jest fatalna. Nowi ludzie na mostkach kapitaÅ„skich obu stadnin w
czasach, kiedy zaraza sprawia wielkie kÅ‚opoty caÅ‚ej gospodarce, którzy od 1 kwietnia dopiero
bÄ™dÄ… siÄ™ uczyÄ‡ nowej branÅ¼y, w jeszcze wiÄ™kszym stopniu stawiajÄ… pod znakiem
zapytania tegorocznÄ… aukcjÄ™. A jak nie da siÄ™ zorganizowaÄ‡ aukcji, to co wówczas?  Ja
juÅ¼ siÄ™ na temat paÅ„stwowej hodowli i Janowa Podlaskiego wypowiadaÅ‚em i nie zmieniam
zdania. To musi upaÅ›Ä‡.Marek Szewczyk
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